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Çankaya'da 1 Yılda Neler Yaptık? İzlemek İçin Tıklayınız

BAŞKAN GÜNER ÇANKAYA'NIN YENİ PROJELERİNİ ANLATTI

"ÇANKAYA'YI HER ALANDA EN İYİ NOKTAYA TAŞIYACAĞIZ"

Çankaya Belediye Başkanı Hüseyin Can Güner, basın mensuplarıyla bir araya gelerek Çankaya Belediyesi'nin

2024 yılı faaliyetlerini ve yeni dönemdeki önemli projelerini anlattı.

Başkan Güner: "Çankayalıların Belediyemizden memnuniyetleri yüzde 75 seviyesine çıktı. Yeni dönemde

çalışmalarımız ve projelerimizle bu oranı daha da artıracağız. Kent Lokantaları, Gece Kreşleri, Çankaya

Kafeleri, Gençlik Merkezleri ve sosyal yardımlar gibi bir yıl içerisinde yapılan faaliyetlerimizin yanı sıra

hepinizin yıllardır gözünün önünde olan ve bu kente çok büyük değer katacağına inandığımız Atatürk Kültür

Merkezimizi yeni dönemde Başkentimizin hizmetine sunacağız."

Çankaya Belediye Başkanı Hüseyin Can Güner, basın mensuplarıyla bir araya gelerek Çankaya Belediyesi'nin 2024 yılı

faaliyetlerini ve yeni dönemdeki önemli projelerini aktardı. Yeni kültür merkezi, emekli lokali, kent lokantası ve kreşlerin

müjdesini veren Başkan Güner, "Çankaya'yı her alanda en iyi noktaya çıkaracağız" dedi.

Atatürk Kültür Merkezi'nin kente büyük bir değer katacağını vurgulayan Başkan Güner, "Atatürk Kültür Merkezi hepinizin

yıllardır gözünün önünde olan, bu kente çok büyük değer katacağına inandığımız ve bizim de bir an önce tamamlamak için

elimizden gelen tüm gayreti sarf ettiğimiz bir proje. İki salondan oluşuyor. Birisi 500 kişilik küçük salonu. Bin kişinin üzerinde

koltuk kapasitesiyle de büyük salon dediğimiz salonu var. Türkiye'nin en iyi tesisleriyle eşdeğer olacak. Bugüne kadar

yaklaşık 50 milyon lira kadar, biz görevi devraldığımızda ödeme yapılmıştı. Bir yıllık sürede 200 milyon liranın üzerinde

ödemeyi de biz yaptık. Hala devam eden ödemeleri de var. Onları da bu ay içerisinde gerçekleştireceğiz ve şu anda küçük

salon tamamen bitmiş durumda. Büyük salonunun sahnesi, duvar kaplamaları bitmiş durumda. Koltuklar ve halı sistemi

döşenecek. Bu ay içerisinde hemen hemen tamamıyla orası bitmiş olacak. Ufak tefek rötuşlar kaldı. Onlarla beraber de

mayıs ayı sonunda, haziran ayının başında teslim almayı planlıyoruz. Dolayısıyla çok önemli bir proje olarak gördüğümüz

Atatürk Kültür Merkezi'ni tamamlayarak da Çankayalıların uzun süredir beklediği bir konuyu nihayete erdirmiş olacağız"

dedi.

https://www.youtube.com/watch?v=mbsG4TDQjqA


BAŞKAN GÜNER'DEN EMEKLİLERE MÜJDE

Toplantıda yeni dönemdeki önemli çalışma ve projelerini de anlatan Başkan Güner, Çankayalı emekli vatandaşlar için de

yepyeni bir projeye başladıklarını müjdeledi. Emeklileri yeniden kentin sosyal yaşamına dahil edeceklerini vurgulayan Güner

şöyle devam etti:

"Üç yeni emekli lokalinin projelerini tamamladık. Yer tespitleri tamamlandı ve yaklaşık bir ay içerisinde çalışmalarına

başlanarak çok uzun bir vadede değil bu yaz içerisinde Dikmen İlker arası, Bahçelievler ve Yaşamkent öncelikli olmak üzere

bu üç bölgeden başlayarak emekli lokallerimizi açacağız. Çünkü emekli yurttaşlarımızın çok ciddi beklentisi var. Özellikle

sosyal yaşamdan koptukları emekli maaşlarının yetmediği ve kendilerinin eve hapsoldukları ve bunun neticesinde özellikle

de yaş almışların, hastalıklara da maruz kalma durumunun giderek arttığı bir döneme destek olmak için çalışıyoruz.”

EMEKLİLERE BAYRAM DESTEĞİ

"Bu bayramda da yine sosyal yardım kapsamında olan emekli yurttaşlarımıza sizin de takip ettiğiniz gibi 53 milyon lira

haricinde bin 500 TL bayram desteği sunduk. Bunun yanı sıra bir Alzheimer Demans Merkezi projemiz hazırlandı, yerle ilgili

işlemler tamamlandı. Yine bir ay içerisinde temeli atılabilecek konuma geldi. Bu projemize başlayacağız."

YENİ ÖĞRENCİ YURTLARI GELİYOR

"Bir öğrenci yurdu çalışmalarına da başladık. Yaklaşık 90 kişi kapasiteli olacak öğrenci yurdunu Sokullu bölgesinde bu yıl

içerisinde hizmete açacağız. Bir öğrenci yurduyla ilgili daha ilerleyen günlerde somutlaştığında bilgisini sizlerle detaylı

paylaşırız. Bir sivil toplum kuruluşumuzla iş birliği içerisinde yeni temel atarak, yeni projeye de ayrıca başlayacağız."

İKİ YENİ KREŞ, KENT LOKANTASI, ÇANKAFE VE SIĞINMA EVİ

2025-2026 yılı içinde yapılacak çalışmalar da aktaran Başkan Güner, "İki yeni kreşimizin projesini ve yer tespitini

gerçekleştirdik. Bu yıl içerisinde hem temelini atıp hem de açılışını gerçekleştirmeyi planlıyoruz. Biraz önce Çankafe ve Kent

Lokantası olarak diğer önceliklerimizi söylemiştim. Kadın sığınma evi konusunda yeni kadın sığınma evi sözümüz vardı. Hem

yeni kadın sığınma için projeyi ve yer tespitini tamamladık. Projemize başlayacağız. Ama bu arada aynı zamanda kiralama

yöntemiyle de bir kadın sığınma evini bu yıl içerisinde yaşama geçirmiş olacağız. Değerli sanatçımız Volkan Konak'ın adının

Çankaya'da yaşaması için projelerimiz var. Yeni dönemde bunları da hayata geçireceğiz" diye konuştu.

ÇANKAYA'DA MEMNUNİYET YÜZDE 75

Toplantıda gazetecilerin sorularını da yanıtlayan Başkan Güner, yapılan son anket sonuçlarına dikkat çekerek şunları söyledi:

“Vatandaşlara yöneltilen ‘Memnun musunuz?’ sorusuna verilen yanıtlarda, Büyükşehir Belediyesi Mansur Bey lehine bizden

3-4 puan önde görünüyor. Mart ayı itibarıyla 5 bin kişiyle yüz yüze yapılan kapsamlı ve projeleri de içeren anket

çalışmalarımızda, özellikle Çankaya’da yüzde 75’e varan bir memnuniyet oranı elde ettik. Hiç memnun olmadığını

belirtenlerin oranı ise yüzde 11-12 civarında. Büyükşehir Belediyesi için bu oranlarda yine 3-4 puanlık bir fark söz konusu.”


